
 

TEŞEKKÜRLER ANADOLU JET 

Turizmin sorunları ile ilgili yaptığımız tüm toplantılarda konu döner dolaşır ve sorunun temelinin 

ulaşımın kolaylaşması gerektiğine dayanır. Tabi ki ulaşımın günümüzdeki en kolay yolu da havayolu 

ulaşımıdır. 

THY’nın geçtiğimiz aylarda çok güzel bir reklamı vardı, sloganı da ‘Eğer Iğdır’’a uçamıyorsak dünyanın 

öbür ucuna uçmamız neye yarar’ şeklindeydi. Bizde Bursalılar olarak bu reklama çok kızıyorduk. 

Çünkü Türkiye nin 4. Büyük şehrinin havalimanı çalışmıyordu. Fakat geçtiğimiz haftalarda ani bir 

girişim ile THY, Anadolu jet markası ile Erzurum – Bursa ve Trabzon – Bursa seferi başlattı. Geçtiğimiz 

haftada ilk uçuşun tanıtımı ve kutlaması oldu. 

Bu girişim tahmin ediyorum bir milat olacak, bu hatlar dolu uçacak ardından da bu seferleri yurt içi ve 

yurt dışı seferler takip edecek. 

Erzurum ve Trabzon uçuşları dolar mı? 

 Bu soru bana sık sık soruluyor. Genelde de dolmaz şeklinde yorum yapıyorlar. Fakat ben dolacağına 

kesin gözüyle bakıyorum. Tabi THY ndan da çok az sabır ve destek bekliyorum. Bu düşüncemin tabiki 

belli destekleri var.  

1. THY 2010 yılında yine bu hatlarda uçtu. Direk uçtuğu günlerde 131 ve 155 doluluk 

ortalamaları ile uçtu. Elimde bu veriler var. Bu rakamlar oldukça güzel veriler. 

2. Erzurum hattı THY ’ nın Türkiye genelindeki doluluklarında en yüksek ortalama sayısına sahip 

hat oldu. 

3. Sefer saatleri çok uygun. Her gün 12:00 da oradan kalkıyor, 16:00 da Bursa dan dönüyor. Tabi 

bu saatlerin ayrıca ekonomik tarafı da var. Uçaklar ve personel Bursa da hiç kalmıyor, yani 

ekonomik bir uçuş. Uçaklar Ankara dan veya İstanbul dan geldiği zaman operasyonel maliyeti 

ve sıkıntıları oluyor. Dolayısıyla sefer saatleri hem zaman olarak hemde ekonomik olarak çok 

uygun. 

4. Bursa da Erzurum ve Trabzon dan göç etmiş çok sayıda hemşehrimiz var. Ayrıca bu şehirlerin 

çevresindeki şehirlere de seferler hitap edecek. Bölge olarak hizmet verilecek. 

5. Otobüs ile 20 saate yakın bir süre tuttuğu için tüm otobüs yolcularının bu seferleri tercih 

edeceğini düşünüyorum. Çünkü fiyatlarda çok uygun.  Otobüs fiyatına yakın uçak bileti 

fiyatları var.  

6. Bursa Büyük Şehir Belediyesi nin Yenişehir havalimanına ücretsiz seferi var. 

7. Tüm Bursa ve yetkililer uçak seferinin olmasını istiyor ve destekliyor. 

 Bu gerekçelere baktığımızda seferlerin dolu olacağı ve THY nın bu kararını devam ettireceği kesin 

gibi. 

Bora jet e teşekkürler. 

Bu konuya değinmişken Borajet e de teşekkür etmeden geçemeyiz. Borajet te Bursa-Adana seferini 

devam ettiriyor. Geçen hafta Adanaya gitmek istediğimde uçak dolu görünüyordu yer bulamadık. 

Buda beni çok sevindirdi. 



 

Görünen o ki artık havalimanımız çalışmaya başlayacak. Turizmi hep birlikte geliştirmek dileklerim ile 

sevgi ve saygılar sunarım. 

Hasan Eker 

hasan.eker@burkon.com  
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